



## SET DESIGNER – DESCRIPTION

Lakeshore Light Opera is a highly successful and well-established Gilbert and Sullivan Society that produces high quality community theatre in the West Island of Montreal. Celebrating our 70<sup>th</sup> year, we are a non-profit registered charity that, over the years, has contributed in excess of \$258,000 to the Lakeshore General Hospital Foundation. LLO is a 3-time nominee and 2014 winner of the META award for “Outstanding Community Theatre Production”.

We are currently receiving applications for the position of Set Designer for our upcoming production of “The Pirates of Penzance”. This is a position with a small remuneration.

### **Key responsibilities:**

- Collaborate with the Director and Set Committee:
  - Meet to discuss and brainstorm set design ideas.
  - Present design options and receive feedback.
- Visit the Theater Venue:
  - Measure and record all required dimensions.
  - Communicate with venue staff to understand constraints and requirements.
- Coordinate with the Set Committee:
  - Discuss and manage the budget for materials.
  - Provide updates on design adjustments and timelines.
  - Ensure alignment with the production schedule.
- Create a Model of the Set or provide a detailed rendering of the set:
  - Build a detailed model or rendering of the set.
  - Present the model/rendering to the creative team, set committee, and cast during rehearsal.
- Oversee Set Construction and Installation:
  - Supervise the move into the theater space.
  - Assist in the assembly and installation of the finished set.
- Manage Set Strike:
  - Oversee the removal and dismantling of the set after the production.

### **Timing:**

- Rehearsals are held on Tuesday and Friday evenings 7:30-10 in Beaconsfield, starting in late September 2024.
- Show dates – 6 performances in March or April 2024

Interested parties should forward their CV and cover letter to the Set Committee - [lakeshorelightopera@gmail.com](mailto:lakeshorelightopera@gmail.com) - by Sept. 30<sup>th</sup>, 2024.



## DECORATEUR - SCÉNOGRAPHE

Lakeshore Light Opera est une association très prospère qui produit des opérettes de Gilbert & Sullivan de haute qualité dans l'ouest de l'île de Montréal. Cette saison, nous célébrons notre 70<sup>e</sup> anniversaire, et en temps qu'organisme de bienfaisance à but non lucratif, nous avons versé plus de 258,000 \$ à la Fondation Hôpital général Lakeshore. LLO a été en nomination à trois reprises et a remporté le prix META en 2014 pour « Production théâtrale communautaire par excellence ».

Nous recevons actuellement des candidatures pour le poste de décorateur-scénographe pour notre prochaine production de « The Pirates of Penzance ». Il s'agit d'un poste à faible rémunération

### **Principales responsabilités :**

- Collaborer avec la directrice et le comité du scene :
  - Se réunir pour discuter et réfléchir aux idées de conception.
  - Présenter les options de conception et recevoir des commentaires.
- Visiter le théâtre :
  - Mesurer et enregistrer toutes les dimensions requises.
  - Communiquer avec le personnel du site pour comprendre les contraintes et les exigences.
- Coordonner avec le comité scénographique:
  - Discuter et gérer le budget des matériaux.
  - Fournir des mises à jour sur les ajustements de conception et les échéanciers.
  - Assurer l'alignement avec le calendrier de production.
- Créer une maquette ou fournir une représentation de l'ensemble scénique :
  - Construire une maquette détaillée ou une représentation de l'ensemble.
  - Présenter la maquette à l'équipe de création, au comité scénographique et à la troupe théâtrale pendant la répétition.
- Superviser la construction et l'installation des décors :
  - Superviser le déménagement dans l'espace du théâtre.
  - Aider à l'assemblage et à l'installation de l'ensemble fini.
- Gérer le démantèlement des décors:
  - Superviser le démantèlement de la scène..

### **Calendrier :**

- Les répétitions ont lieu les mardis et vendredis soir de 19h30 à 22h à Beaconsfield, à partir de la fin septembre 2024.
- Dates de spectacle – 6 représentations en mars ou avril 2024

Les parties intéressées doivent envoyer leur CV et leur lettre de présentation au comité des décors - [lakeshorelightopera@gmail.com](mailto:lakeshorelightopera@gmail.com) - d'ici le 30 septembre 2024.